
 
PROTOKÓŁ Nr 0012.1.16.2011 

z dodatkowego posiedzenia Komisji Skarbu  
w dniu 20 grudnia 2011r. 

 
 
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A UM. 
Czas posiedzenia:  14.40-15.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie             
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. PLAN PRACY KOMISJI NA I PÓŁROCZE 2012r. 
4. Sprawy bieżące: 

• AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 
2040,  

• AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok, 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 2043 wraz z autopoprawką, 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok wraz z autopoprawką, 

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii na 2012 rok,  

• projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki  
i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2012 rok,  

• projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem 2011 roku oraz ustalenia planu tych wydatków, 

• projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
przysługujących radnym,    

• pismo Państwowej Szkoły Muzycznej w Jastrzębiu Zdroju w sprawie 
udzielenia dotacji na pokrycie rozbudowy szkoły o salę koncertową.  

• Opinia Komisji Skarbu 
 

5. Wolne głosy i wnioski.  
6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji : 

- z dnia 25 października 2011r., 
- z dnia 29 listopada 2011r. 

7. Zakończenie posiedzenia.  
 

 

 

 

 



Ad. 1. 
Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji radny Janusz Tarasiewicz, 
który powitał zebranych.  
 
Ad. 2. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
PLAN PRACY KOMISJI NA I PÓŁROCZE 2012r. 
 
Komisja ustaliła następujący plan pracy: 
 
Styczeń   Sprawy bieżące. 
Luty    Sprawozdane Komisji Skarbu za 2011r. 
Marzec  Finansowanie zadań oświatowych w mieście 
Kwiecień   Realizacja inwestycji w mieście. 
Maj   Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011r. 
Czerwiec  Plan pracy na II półrocze 2012r. 
 
Plan pracy na I półrocze 2012 roku został przyjęty głosami: za- 7, 
przeciw-0, wstrzymujących się-0. 
 
Ad. 4. 
Sprawy bieżące: 
 

• AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 – 
2040,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz.W związku z podjęciem decyzji o: 

- zmniejszeniu limitu zobowiązań w przedsięwzięciach „Przebudowa budynku 
Domu Zdrojowego” i „Budowa obiektu ul. Pszczyńska 140”, - zmianą zakresu 
rzeczowego w przedsięwzięciach wieloletnich „Cmentarze” i „Przebudowa  
ul. Witczaka”, 

- przedłużeniu okresu realizacji do 2012 roku i przeniesieniu  części wydatków 
z 2011 na 2012 rok w przedsięwzięciu „Sieć Inkubatorów Społecznej 
Przedsiębiorczości” z powodu znikomego zainteresowania organizowanymi 
szkoleniami w roku 2011, 

- zmianą nazwy przedsięwzięcia z „Adaptacja Łazienek I na potrzeby USC” na 
„Adaptacja Łazienek I dla potrzeb USC”, 
proponuje się dokonać  zmian w  załącznikach do projektu Uchwały Rady Miasta  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na lata 2012 - 2040 przygotowanego na Sesję Rady Miasta w dniu 22 grudnia 
2011 roku jak niżej: 
1. W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
lata 2012-2040, w tym prognoza kwoty długu i relacja wynikająca z art. 243 
ustawy o finansach publicznych” zwiększyć dochody bieżące oraz wydatki bieżące 
planowane do poniesienia w 2012 roku o kwotę 5 200 zł w związku ze 
zwiększeniem limitu wydatków w przedsięwzięciu wieloletnim „Sieć Inkubatorów 
Społecznej Przedsiębiorczości” , 
2. W załączniku nr 3 „Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich dotyczących 
programów i zadań majątkowych” : 



a) w przedsięwzięciu wieloletnim „Przebudowa budynku Domu Zdrojowego” 
zmniejszyć planowany limit zobowiązań o kwotę 254 000 zł. Po tej zmianie limit 
zobowiązań wyniesie 600 000 zł, a limit wydatków nie ulegnie zmianie i będzie 
wynosił 600 000 zł, 
b)  w przedsięwzięciu wieloletnim „Budowa obiektu ul. Pszczyńska 140” 
zmniejszyć planowany limit zobowiązań o kwotę 20 zł. Po tej zmianie limit 
zobowiązań wyniesie 4 000 000 zł, a limit wydatków nie ulegnie zmianie i będzie 
wynosił 4 000 000 zł, 
c) zmienić nazwę przedsięwzięcia z „Adaptacja Łazienek I na potrzeby USC” na 
„Adaptacja Łazienek I dla potrzeb USC”. Limit zobowiązań oraz limit wydatków 
pozostają bez zmian, 
d) zmienić zakres rzeczowy w przedsięwzięciu „Cmentarze” oraz „Przebudowa ul. 
Witczaka”. Limit zobowiązań oraz limit wydatków pozostają bez zmian,  
3. W załączniku nr 4 „Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich  związanych z 
programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 
pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych”: 
a) w bieżącym  przedsięwzięciu „Sieć Inkubatorów Społecznej Przedsiębiorczości”  
zwiększyć  limit wydatków planowanych do poniesienia w 2012 roku o 4 420 zł w 
zakresie  wydatków do poniesienia ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej oraz  o 780 zł ze środków pochodzącychz budżetu państwa. Plan 
wydatków na 2012 rok  wyniesie 37 709 zł. 
Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe” w zakresie wydatków bieżących 
na to przedsięwzięcie wyniosą  385 835  zł, a limit zobowiązań wyniesie 0 zł. 
b) w majątkowym  przedsięwzięciu pn. „Elektroniczny obieg dokumentów w 
Jastrzębiu Zdroju”   zmniejszyć kwotę „Wydatków poniesionych w latach 
poprzednich” o 50 000 zł oraz limit zobowiązań o kwotę 501 992 zł. W związku z 
tym  „Łączne nakłady  finansowe” na to przedsięwzięcie wyniosą  6 306 148 zł, a 
limit zobowiązań wyniesie  50 000 zł. Powyższa zmiana spowodowana jest tym, 
że planowane na ten rok przeprowadzenie  audytu zewnętrznego musi zostać 
przesunięte na 2012 rok z uwagi na to, iż  może on być przeprowadzony dopiero 
po poniesieniu 50%  wydatków  z całkowitej wartości projektu, a pułap ten 
zostanie osiągnięty dopiero z końcem bieżącego roku. Wydatek związany z  
audytem zostanie pokryty  w 2012 roku z oszczędności poprzetargowych. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się – 2. 
 

• AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały Rady Miasta w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Proponuje się zwiększyć plan dochodów i wydatków bieżących 
budżetu Miasta w części gminnej, w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdziale 
85295 – Pozostała działalność o kwotę 5200zł  z przeznaczeniem na realizację 
projektu współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej pn. „Sieć 
Inkubatorów  Społecznej Przedsiębiorczości”.  
Powyższa zmiana wynika z faktu, iż po dokonaniu sondy potencjalnych 
uczestników szkoleń jakie zaplanowano na miesiąc grudzień br. w ramach 
projektu,  stwierdzono, że zainteresowanie nimi w tym okresie jest znikome.    
W związku z tym, w celu zwiększenia efektywności zaplanowanych szkoleń 
proponuje się przesunąć realizację projektu na 2012 rok.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się – 2. 



• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 
2011 – 2043 wraz z autopoprawką, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz.  W związku z podjęciem decyzji o przedłużeniu okresu realizacji 
do 2012 roku i przeniesieniu  części wydatków z 2011 na 2012 rok w 
przedsięwzięciu „Sieć Inkubatorów Społecznej Przedsiębiorczości”, przeniesieniu 
50 000 zł z 2011 roku na 2012 rok w przedsięwzięciu „Elektroniczny obieg 
dokumentów w Jastrzębiu Zdroju”  oraz zmianami wynikającymi z projektu 
uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2011 rok 
przygotowanej na najbliższą sesję, istnieje konieczność aktualizacji informacji 
zawartych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 
2011 – 2043.  Wobec powyższego wprowadza się następujące zmiany: 
1. W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
lata 2011-2043, w tym prognoza kwoty długu i relacja wynikająca z art. 243 
ustawy o finansach publicznych” wprowadzić wartości liczbowe wynikające ze 
zmian określonych w punkcie nr 3 oraz z projektu uchwały Rady Miasta w 
sprawie zmiany budżetu Miasta na 2011 rok przygotowanej na sesję Rady Miasta 
w grudniu, 

2. W  załączniku nr 2 „Objaśnienia przyjętych wartości w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata  2011-2043, w tym w 
prognozie kwoty długu oraz relacji wynikającej  
z art. 243 ustawy o finansach publicznych” zaktualizować informacje głównie w 
zakresie wyniku finansowego.     
3. W załączniku nr 3 „Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich  związanych z 
programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 
pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych” : 
a)     w punkcie I.4  w bieżącym  przedsięwzięciu pn. „Sieć Inkubatorów 
Społecznej Przedsiębiorczości”   zmienia się limit wydatków planowanych do 
poniesienia: 

§ w 2011 roku zmniejsza się o 4 420 zł limit wydatków do poniesienia ze 
środków pochodzących z funduszy Unii Europejskiej oraz o 780 zł ze środków 
pochodzących z budżetu państwa. Plan wydatków na 2011 rok  wyniesie 234 
661 zł. 

§ w 2012 roku zwiększa się o 4 420 zł limit wydatków do poniesienia ze 
środków pochodzących z funduszy Unii Europejskiej oraz o 780 zł ze środków 
pochodzących z budżetu państwa. Plan wydatków na 2012 rok  wyniesie 
37 709 zł. 

Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe” w zakresie wydatków bieżących 
na to przedsięwzięcie pozostaną na tym samym poziomie, czyli w wysokości 272 
370 zł, a limit zobowiązań wyniesie 0 zł. 
Powyższa zmiana spowodowana jest wynikami sondy przeprowadzonej wśród 
potencjalnych uczestników szkoleń jakie zaplanowano na miesiąc grudzień, która 
wykazała, że zainteresowanie szkoleniami w tym okresie jest znikome z powodu 
innych obowiązków wynikających z zakończeniem i rozliczeniem obecnego roku. 
Przesunięcie zaplanowanych szkoleń z roku 2011 na rok 2012 ma na celu 
zwiększenie ich efektywności, 

b)    w punkcie II.6  w majątkowym  przedsięwzięciu pn. „Elektroniczny obieg 
dokumentów w Jastrzębiu Zdroju”   zmienia się limit wydatków planowanych 
do poniesienia: 

§ w 2011 roku zmniejsza się o 50 000 zł limit wydatków do poniesienia ze 
środków własnych Miasta Plan wydatków na 2011 rok  wyniesie 3 501 000 zł. 

§ w 2012 roku zwiększa się o 50 000 zł limit wydatków do poniesienia ze 
środków własnych Miasta Plan wydatków na 2012 rok  wyniesie 2 813 058 zł. 



Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe” w zakresie wydatków 
majątkowych na to przedsięwzięcie pozostaną na tym samym poziomie, czyli w 
wysokości 6 356 148 zł, a limit zobowiązań wyniesie  50 000 zł. 
Powyższa zmiana spowodowana jest tym, że planowane na ten rok 
przeprowadzenie  audytu zewnętrznego musi zostać przesunięte na 2012 rok z 
uwagi na to, iż  może on być przeprowadzony dopiero po poniesieniu 50%  
wydatków  z całkowitej wartości projektu, a pułap ten zostanie osiągnięty dopiero 
z końcem bieżącego roku.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się – 2. 
 

• zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia      
28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 
rok wraz z autopoprawką, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. 
Załącznik Nr 1   
1.   Proponuje się zmniejszyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w części 
gminnej, w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę  1 450 000 zł z 
tytułu zwrotu kosztów nabycia nieruchomości pod łącznik ul. Podhalańskiej z ul. 
Małopolską w związku z przedłużającym się postępowaniem o zapłatę tej 
należności przed sądem powszechnym.  
2.   Proponuje się zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w części 
gminnej, w dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od 
innych jednostek nie posiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z 
ich poborem o kwotę 2 083 960 zł w związku z wyższymi niż planowano 
wpływami do budżetu Miasta z tytułu udziału Miasta w podatku dochodowym od 
osób prawnych przekazywanych przez urzędy skarbowe, które na mocy 
odrębnych przepisów pełnią funkcję organu pobierającego te dochody. 
3.   Proponuje się zmniejszyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w części 
gminnej, w dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od 
innych jednostek nie posiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z 
ich poborem o kwotę 638 713 zł z tytułu niższych wpływów z opłaty 
eksploatacyjnej od przedsiębiorstw górniczych węgla kamiennego, spowodowane 
niższym niż planowano wydobyciem węgla. 
4.   Proponuje się zmniejszyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w części 
gminnej, w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 5 200 zł z tytułu środków z 
budżetu UE (4 420 zł) i dotacji z budżetu państwa (780 zł) na realizację projektu 
„Sieć Inkubatorów  Społecznej Przedsiębiorczości” , w związku z przesunięciem 
realizacji części szkoleń  z 2011 roku na rok 2012. 
5.   Proponuje się zmniejszyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta, w dziale 
900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę  1 436 000 zł z 
tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i wprowadzanie w nim zmian w związku 
z mniejszymi niż dotychczas opłatami ponoszonymi przez Firmę Cofinko Poland, 
która prowadzi składowisko odpadów komunalnych w mieście. Przyczyną takiej 
sytuacji jest fakt, iż w grudniu 2010 roku na terenie składowiska została 
przekazana do użytkowania sortownia odpadów o przepustowości około 70 tys. 
ton rocznie, a za odpady wysegregowane z wymieszanych odpadów komunalnych 
(szkło, tworzywa sztuczne, papier, odpady biodegradalne) i poddanych  
recyklingowi oraz odzyskowi firma nie ponosi opłat. 
Załącznik Nr 2 
1.     Proponuje się zmniejszyć plan wydatków  bieżących budżetu Miasta w 



części gminnej, w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 – 
Gospodarka gruntami i nieruchomościami o kwotę  1 500 000 zł zaplanowane na  
zaspokojenie roszczeń z tytułu zagospodarowania gruntów komunalnych w 
rejonie skrzyżowania ul. Porozumień Jastrzębskich z ul. Warszawską (50 000 zł) 
oraz na zaspokojenie roszczeń z tytułu zagospodarowania gruntów komunalnych 
łącznik ul. Podhalańskiej z ul. Małopolską. Środki powyższe nie zostaną 
wykorzystane ponieważ do dnia dzisiejszego nie zostały zgłoszone roszczenia o 
wypłatę tego odszkodowania. 
2.     Proponuje się zmniejszyć plan wydatków   
majątkowych budżetu Miasta w części gminnej, w dziale 750 – Administracja 
publiczna, rozdziale 75095 – Pozostała działalność o kwotę  50 000 zł, planowaną 
na przeprowadzenie audytu zewnętrznego projektu pod nazwą „Elektroniczny 
obieg dokumentów w Jastrzębiu Zdroju”. W związku z tym, że wykonanie 
wydatków projektu przekroczy próg 50% całkowitej wartości projektu dopiero z 
końcem tego roku, audyt zewnętrzny może być przeprowadzony dopiero w 
przyszłym roku. 
3.     Proponuje się zmniejszyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w części 
gminnej, w dziale 852 – Pomoc społeczna, rozdziale 85295 – Pozostała 
działalność o kwotę 5 200 zł planowanych na realizację projektu „Sieć 
Inkubatorów  Społecznej Przedsiębiorczości”, w związku z przesunięciem 
realizacji części szkoleń  z 2011 roku na rok 2012. 
Załącznik Nr 3 
Proponowane w załącznikach  Nr 1 i 2 zmiany planu dochodów i wydatków 
budżetu Miasta powodują zmniejszenie planowanego deficytu o kwotę 109 247 
zł, dlatego proponuje się zmniejszyć o tę kwotę zaangażowaną wcześniej 
nadwyżkę z lat ubiegłych.   
Załącznik Nr 4 
W  wyniku zmian dokonanych zarządzeniem Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój 
proponuje się wprowadzić aktualizację Załącznika Nr 4 do uchwały w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  polegającą na: 
-        zwiększeniu pozycji II o kwotę 1 650 zł, poprzez dodanie pkt. 27 dotacja 
celowa dla gminy Pawłowice na pokrycie kosztów utrzymania dziecka z terenu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój w niepublicznym przedszkolu, 
-         zmniejszeniu pozycji II.1. o kwotę 5 150 zł, poprzez zmniejszenie dotacji 
dla Liceum Ogólnokształcącego dla  Dorosłych AP Edukacja w Jastrzębiu-Zdroju o 
1 650 zł oraz dla Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych PRYMUS w 
Jastrzębiu-Zdroju o 3 500 zł. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się – 2. 
 

• przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok,  
 
Magdalena Ostaszewska-Wdowiak – Pełnomocnik Prezydenta  
Zgodnie z art 10 ust 2 i ust. 3 ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii ( DZ.U. Nr 
179 poz. 1485 z 2005 r. z późniejszymi zmianami ) Rada Gminy zobowiązana 
jest do przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii  w postaci 
uchwały Rady. 
Gminny Program przeciwdziałania narkomanii na 2012 roku obejmuje zadania 
dotyczące przeciwdziałania narkomanii oraz sposoby i środki do ich realizacji. 
W związku z powyższym przyjęcie przedstawionego projektu Uchwały wraz z 
załącznikiem, wydaje się zasadne i zgodnie z obowiązującym w tym zakresie 
ustawodawstwem wymagane. 
 



Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się – 0. 

 
• przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2012 rok,  
 
Magdalena Ostaszewska-Wdowiak – Pełnomocnik Prezydenta  
Zgodnie z art. 4 ust. 2 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu                  
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (DZ.U. Nr 70, poz. 473 z 2007 r.             
z późniejszymi zmianami), Rada Gminy corocznie zobowiązana jest do przyjęcia 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych                  
w postaci uchwały Rady. 
Gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych   na 2012 
rok obejmuje zadania dotyczące profilaktyki przeciwalkoholowej oraz sposoby               
i środki ich realizacji. 
W związku z powyższym przyjęcie przedstawionego projektu Uchwały wraz                 
z załącznikiem, wydaje się zasadne i zgodnie z obowiązującym w tym zakresie 
ustawodawstwem wymagane. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się – 0. 
 

• projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem 2011 roku oraz ustalenia planu tych wydatków, 

 
Dariusz Holesz. 
Łączna kwota wydatków niewygasających wynosi 1 658 570zł, tj. mniej niż w 
latach poprzednich, są to cztery zdania - trzy w MZN oraz jedno w JZK. 
Obejmuje: modernizację obiektu przy ul. Kościelnej 1a, Wielkopolskiej 1a, 
cmentarze, rekonstrukcję kawiarenki na ul. Witczaka. Są to zadania jednoroczne, 
nie ujęte w WPF-ie. Cykl inwestycyjny i proceduralny jest bardzo długi, w moim 
przekonaniu należy tworzyć zadania wieloletnie.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się – 0. 
 

• diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym,   
 
Tadeusz Sławik 
Projekt uchwały jest to inicjatywa Przewodniczącego Rady, która powstała 
po rozmowach z radnymi. Zakłada usunięcie z obiegu prawnego uchwały,  
którą uważam za złą, łamiącą podstawowe zasady równości wobec prawa.  
Jest to powrót do porządku prawnego, obowiązującego przez kilka kadencji. 
Każdy z radnych ma swoje stanowisko, odbyły się liczne spotkania, w tym 
Prezydium Rady, szukaliśmy konsensusu w tej sprawie. Odbywają się dyskusje 
klubowe w tej sprawie.  
 
Janusz Tarasiewicz 
Obecne rozwiązanie nie przewiduje każdej sytuacji, np. wezwanie do Sądu, 
wypadek itp. Wymusza przedłożenie tylko druku L-4, co  w mojej sytuacji jest 
trudne, bo nie ma pracodawcy, L-4 musi być przedłożone na Urząd Miasta, który 
nie jest moim pracodawcą. 
 
 



Damian Gałuszka 
Odbędzie się posiedzenie Klubu Platformy w tym temacie. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
Dobre prawo musi być trwałe, uchwała obecnie obowiązująca okazała się prawnie 
wadliwa, mam nadzieję że uda się nam osiągnąć taki kompromis, za którą 
wszyscy radni zagłosują.  
 
Jerzy Lis 
Przewodniczący podejmuje decyzję kogo zwolnić, a kogo nie. 
 
Alina Chojecka 
Nie mogę się zgodzić z radnym Lisem, gdyż zapis mówiący o powodach, więc jest 
dla mnie istotną rzeczą powód nieobecności.  
 
Tadeusz Sławik 
Zaproponuję jednolitość oceny Przewodniczącego Rady i Komisji, tak, jak 
odbywało się to w przeszłości.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 2, wstrzymujących się – 0. 
 
Janusz Tarasiewicz 
W związku z otrzymaniem dodatkowego  projektu uchwały wnoszę o zmianę 
porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości cen biletów wstępu na obiekty użyteczności publicznej zrządzane przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jastrzębiu Zdroju  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie zmianę porządku obrad. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się – 0. 
 

• projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen biletów wstępu na 
obiekty użyteczności publicznej zrządzane przez Miejski Ośrodek Sportu                
i Rekreacji w Jastrzębiu Zdroju  

 
Alina Chojecka 
Ponieważ jest to basen dla dzieci z rodzin najbiedniejszych mam sugestię aby nie 
podnosić cen biletów, a pozostawić na poziomie poprzedniego roku.  
 
Krzysztof Baradziej 
Wszystkie ceny idą w górę – gazu, energii itp. 
 
Alina Chojecka 
Ile do budżetu więcej środków wpłynie z tego tytułu. 
 
Dariusz Holesz 
Dochody z ubiegłego roku planowane były ok. 250 tys., ale zostały wykonane ze 
względu na pogodę, natomiast koszty ok. 800 tys, ze względu na podgrzewaną 
wodę.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw– 0, wstrzymujących się – 3. 
 
 



• pismo Państwowej Szkoły Muzycznej w Jastrzębiu Zdroju w sprawie 
udzielenia dotacji na pokrycie rozbudowy szkoły o salę koncertową.  

 
Przewodniczący Komisji odczytał pismo stanowiące załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
Może być taka sytuacja, że wydamy 70 tys. na projekt, następnie inwestycja 
może nie dojść do skutku. 
 
Tadeusz Sławik 
Pismo dotarło do Rady Miasta, skierowałem go na Komisję Skarbu, jest to 
początek dyskusji, którą należy podjąć ze szkołą. Jeśli jest takie oczekiwanie, aby 
samorząd partycypował w to zadanie, byłbym za tym, aby ściągać pieniądze 
zewnętrzne na sfinansowanie sali, gdyby tak było, to jestem za tym, aby 
samorząd pomógł. Niezbędne są spotkania w tym temacie. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
Chciałbym usłyszeć bardzo precyzyjne informacje od Dyrektora tej szkoły. 
 
Krzysztof Baradziej 
Spotkanie w tym temacie odbędzie się z Prezydentem Miasta.  
 

• Opinia Komisji Skarbu do projektu budżetu na 2012 r. 
 

Przewodniczący odczytał Opinię, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski.  
Nie wniesiono. 

Ad.6. 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji : 
 
- z dnia 25 października 2011r., 
Protokół przyjęto głosami: za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się – 0. 
 
- z dnia 29 listopada 2011r. 
Protokół przyjęto głosami: za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.  
Przewodniczący  komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady.  
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 
         Przewodniczący  
         Komisji Skarbu 

 
        Janusz Tarasiewicz 


